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Randver:		
	

Generalforsamling	d.	16.	November	2023.	

	

Punkt	1:		

Valg		af	dirigent,	bestyrelsen	foreslår	Uffe	Skak,	samt	valg	ag	2	stemme	tællere.		

Uffe	var	dirigent	og	Tina	og	Bettina	var	stemme	tællere.		

	

Punkt	2:		

Formandens	beretning.		

Der	har	været	tale	om	hvilken	klub	Randver	er	og	skal	være,	efter	bestyrelsen	bedste	evne	

skal	vi	bestræbe	os	på	at	være	en	klub	for	alle,		for	avlere,		for	ryttere	og	for	frivillighed.	

	

Randver	har	på	nuværende	tidspunkt	131	medlemmer,	det	er	mange	og	vi	håber	at	alle	følger	

at	de	får	noget	for	deres	kontingent.		

	

I	år	har	vi	blandt	andet	haft	flere	inde	forbi	og	holde	foredrag,	her	i	blandt	Rolf	Olsen,	der	for	

talte	om	avl,	et	super	spændene	og	lærerigt	foredrag.		Så	havde	vi	også	besøg	af	Niels	fra	

færdselsafdelingen	i	Midt-	og	Vestsjællands	Politi,	et	super	foredrag,	hvor	vi	nok	ikke	alle	gik	

derfra	klogere,	muligvis	var	mange	mere	forvirrede,	men	alligevel	fik	vi	en	forståelse	for	de	

regler	der	er	for	kørsel	med	vores	skønne	heste.		

Yderligere	har	vi	haft	Hestetandlæge	Mette	Lindstrøm	ude	og	fortælle	om	den	forunderlige	

verden	der	inde	i	munden	på	vores	heste.		

	

Så	har	vi	igen	i	år	haft	fornøjelsen	af	vinterridning	ude	på	Sandgården,	der	som	altid	har	været	

super	hyggeligt	og	lærerigt.		

	

Randver	holdt	også	sin	årlige	fødselsdagstur,	hvor	der	var	en	dejlig	tilslutning,	en	tradition	vi	

må	huske	at	holde	fast	i.		
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Ligesom	den	årlige	Pinsetur,	som	der	også	var	dejligt	med	opbakning	til	og	som	vi	også	skal	

holde	fast	i.		

	

I	efteråret	havde	vi	en	fantastisk	tur	rundt	i	det	skønne	Hedeland.	Som	vi	jo	ved	sidse	års	

generalforsamling	besluttede	at	støtte	ved	at	sætte	kontingentet	op	med	50	kr.	som	ubeskåret	

er	gået	som	en	donation	til	Hedeland,	men	som	også	giver	Randvers	medemmer	adgang	til	at	

benytte	det	flotte	baneanlæg.		

	

Vi	har	igen	i	år	også	haft	både	Gørlev	føl	og	plagskue,	samt	Gørlev	hesteskue,	der	også	er	to	

dejligt	traditioner,	som	vi	håber	i	vil	holde	fast	i.		

	

Så	gik	Randver	i	efteråret	sammen	med	Sól	om	at	Gæðingakeppni	stævne	på	Hedeland,	hvor	vi	

valgte	at	donere	overskuddet	til	Hedelandsgruppen,	der	er	med	til	at	renovere	og	

vedligeholde	Hedelandsbaner	og	bygninger.		

	

Yderligere	er	bestyrelsen	blev	klogere	på	at	der	på	vores	arrangementer,	skal	oplyses	et	

minimum	af	tilmeldte	for	at	arrangementet	gennemføres.		

	

Punkt	3:		

Gennemgang	af	årsregnskab		

Regnskabet	blev	gennemgået	og	godkendt.		

	

Med	et	spørgemål	til:	

- Hvorfor	der	var	så	stor	forskel	på	prisen	på	dommeren	på	de	to	Gørlev	skuer.	

§ Bestyrelsen	vil	følge	op	på	forskellen	og	om	der,	evt.	kan	komme	en	

dækning	af	det	fra	DI.		

- Hvorfor	er	hjemmesiden	så	dyr	og	er	det	nødvendigt	at	have	den?		

	

Punkt	4:		

Fremlæggelse	af	buget	og	fastsættelse	af	kontingent	for	det	kommende	år.		

- igen	spørgsmål	til	hjemmesiden	pris	og	om	den	er	nødvendig.	

- Ellers	fastsættelse	af	kontingentet	på	250kr.			
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Punkt	5:	

Indkommende	forslag		

- ingen	indkommende	forslag.		

	

Punkt	7:		

Valg	af	3	bestyrelsesmedlemmer	for	2	år	Og	1	bestyrelsesmedlem	for	1	år	

Dot	Kejlbo,	der	var	formand	var	ikke	på	valg,	men	ønskede	at	træde	ud	af	bestyrelsen,	efter	
mange	gode	år.	Iben	Barnstein	Sørensen	var	på	valg	og	valgte	også	efter	mange	gode	år	i	
Randver	at	sige	tak	for	denne	gang.	

Henriette	Kristensen	var	på	valg	for	2	år	og	ønskede	genvalg	og	hun	blev	siddende	i	

bestyrelsen.		

Maja	Zwolinska	var	ligeledes	på	valg.	Maja	ønskede	at	afgive	pladsen,	hvis	der	var	andre	

medlemmer	der	ønskede,	at	træde	ind	i	bestyrelsen	og	da	både	Tina	Børre,	Mette	Søe	

Henriksen	og	Camilla	Axelgaard,		alle	tilkendegav	at	de	ønskede	at	komme	ind	i	bestyrelsen	

afgav	Maja	sin	plads	og	vi	siger	velkommen	ind	i	bestyrelsen	til	de	tre	nye.		

Der	blev	sagt	tak	for	denne	gang	til	Iben	og	Dot	der	begge	blev	belønnet	med	en	pilekurv	som	

tak,	Maja	var	ikke	til	stede	ved	generalforsamlingen,	men	er	ligeledes	blevet	sendt	på	vej	med	

et	kæmpe	tak	og	en	pilekurv.		

Punkt	8:		

Valg	af	revisor	for	2	år:	

- Uffe	var	på	valg	og	blev	genvalgt	til	klubbens	revisor,	tak	for	det.	

Punkt	9:		

Valg	af	revisor	suppleant	for	1	år:		

Ingelise	Lund	blev	valgt	som	suppleant	for	et	år,	tak	for	det.		
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Punkt	10:		

Evt:	

- Der	var	ønske	om	en	forbedring	af	banen,	den	er	for	blød.		Der	var	ønske	om	at	et	nyt	

lag	stenmel	på	toppen,	så	den	bliver	mere	hård,	nogle	gav	udtryk	for	at	det	ville	være	

fedt,	hvis	den	var	god	at	ride	på	hele	tiden.		

- Der	blev	spurgt	ind	til:		

o 	Må	man	ride	på	Randvers	bane	hele	året,	ja	det	må	man,	men	pas	gerne	på	den	

når	det	er	meget	vådt.		

o Kunne	man	gøre	noget	ved	midten,	så	man	kunne	bruge	den.		

§ Lave	dressur	bane,	eller	plane	græsset	til	Kvadrille.	

§ Bestyrelsen	vil	genre	undersøge,	om	vi	må	gøre	noget	og	havde	det	evt.	

vil	koste.		

- Bestyrelsen	har	allerede	nu,	planer	om	både	et	forårs	og	et	efterårsstævne	til	næste	år,	

hvor	der	er	plads	til	alle.		

- Hvis	der	er	opbakning	til	et	”kvadrille	for	sjov	hold”,		vil	Ellen	Rosin,	der	før	har	

undervist	i	Faxi,	gerne	levet	et	hold	i	Randver.		

- Hvad	kan	vi	gøre	for	at	udvide	vore	kendskab.	Skal	vi	have	flere	medlammer.		

o Kunne	det	give	mening	at	få	lavet	en	folder,	og	måske	et	udvalg	til	dette.	

o Stævnerne	kunne	være	en	god	måde	at	få	medlemmer	og	få	penge	i	kassen.		

Hvad	vil	medlemmerne	gerne	med	klubben:		

- Kompedal	–	vi	laver	en	Randverlejer.		Næste	kompedal	er	i	2025.	

- 	Strik	og	drik		

- Klinikker,	som	eks	Julie	Christinasen,	i	fællesskab.	Vi	kunne	mødes	på	værkerne	og	

være	sammen	om	det.	

- Voksen	ridelejer.	

- Ture	til	trælleborg,	ligesom	i	gamle	dage.		
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- Tur	til	Sjælland	Horsepark	

- Telepati:	Animal	Listening		

- Foredrag	med	dyre	universitetet	

- Ryttermærke	I	og	II	

- Rytter	yoga,	hvordan	er	vi	som	ryttere,	er	vi	nok	i	balance.		

De	unge	medlemmer:	

- Kunne	de	give	mening	at	gå	sammen	med	andre	klubber	og	lave	noget	for	de	unge.		

- Måske	vi	kunne	tilbyde	at	tage	de	unge	med	til	World	tølt,	eller	stævner	på	Hedeland,	

så	de	ikke	er	afhængig	af	mor	og	far.		

- Fælles	undervisning	for	de	unge,	så	vi	får	skabt	et	sammenhold,	de	unge	imellem.		

- Ungdomsstævne.	Som		”Ecco	cub”	2-3	stævner.	

Foredrag:		

- Udstyr,	bid	sadler,	underlag	osv.		

- Hestens	personligheder,	havde	kan	vi	bede	de	forskellige	personligheder	om	

- Hesteleg.dk	

- Trailer	læsning.	

- Ute	Lehmann	

- Cirkus	kunster		

- Telepati,	Ditte	Young	osv,	det	alternative.	

o Sandi	Johnson,	250kr.	

o Anita	Bakkegård		

o Animal	Lisening.		

- Nicolai	Jarløv	gerne	noget	andet	end	halthedder.			

Flere	medlemmer	gav	udtryk	for	at	det	var		vigtigt	at	medlemmerne	fik	noget	for	pengene.		


